
ضعف هایی که مانع بروز کافی پتانسیل تیم شد؛

 برد پرگل استقلال و ایراداتی که 
هنوز پابرجاست...

شماره 1458 - پنجشنبه  30 آذر ماه 1402 - قيمت : 5000 تومان

 ساختمان موزه جانو ر شناسی کرج  ساختمان موزه جانو ر شناسی کرج 
بعد از یک  قرن  نیا  ز مند مقاوم  سازی ا ستبعد از یک  قرن  نیا  ز مند مقاوم  سازی ا ست

مدیرعامل اریس در گفت و گو با »دنیای هوادار«: مدیرعامل اریس در گفت و گو با »دنیای هوادار«: 

 در  اختیار نداشتن  استخر  استاندارد در  اختیار نداشتن  استخر  استاندارد
 مشکل  اصلی ما  ا ست مشکل  اصلی ما  ا ست

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز : مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز : 
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رویداد
یاد و خاطره شـــهدا، به  ویژه شهید »شهید اسماعیل انقوزه ای ماجکانی« 
که 15 آبان 62 به مقام شـــامخ شـــهادت نائل گشـــت، گرامی باد.  شماره 1458 - پنجشنبه  30 آذر 1402

 

کوتاه

 رئیس کمیسیون آموزش، تحقیقات 
و فناوری مجلس:

معوقات رتبه بندی معلمان 
بازنشسته برای سه ماه فصل 

پاییز پرداخت شد
رئیس کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری مجلس 
از پرداخت معوقات رتبه بندی معلمان مربوط به فصل 

پاییز خبر داد.
سفیدان«  منادی  »علیرضا  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
عنوان کرد: در آستانه شب یلدا با پیگیری های صورت 
همراهی  و  کشوری  بازنشستگی  صندوق  از  گرفته 
بازنشستگان  معوقات  بازنشستگی کشوری،  صندوق 
برای سه ماه پرداخت شد.نماینده مردم تبریز، اسکو و 
آذرشهر در مجلس شورای اسلامی افزود: بر این اساس 
احکام رتبه بندی معلمان برای بازنشستگان نیز صادر 
و اجرای این قانون کامل شد. وی اضافه کرد: بنابراین 
حدود ۶ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان به طور متوسط 
معوقات  سایر  می شود.  افزوده  معلم  هر  حقوق  به 
معلمان بازنشسته نیز در ۴ قسط طی ماه های آتی 
 ۳۱ از  که  معلمانی  می شود.  پرداخت  سال  پایان  تا 
بندی  رتبه  مشمول  و  شده  بازنشسته   ۱۴۰۰ شهریور 

می شوند، این دریافتی ها را خواهند داشت.

سردار رادان اعلام کرد؛
انتقامی جانکاه در انتظار 

تروریست ها است
فرمانده کل انتظامی جمهوری اسلامی ایران به دشمنانی 
که در صدد از بین بردن وحدت در داخل ایران اسلامی 
قسم  هم  تروریست های  گفت:  و  داد  هشدار  هستند، 

شده با معاندان، منتظر انتقامی جانکاه باشند.
رادان«  رضا  »احمد  سردار  هوادار؛   دنیای  گزارش  به 
وارد  ایران  اسلامی  جمهوری  انتظامی  کل  فرمانده 
مقر  از  بازدیدی  و  بلوچستان شد  و  استان سیستان 
انتظامی  کل  فرمانده  هدف  داشت.  راسک  انتظامی 
نگاه  و  راسک  امنیتی  وضعیت  بررسی  سفر  این  از 
مقر  به  جمعه  روز  تروریستی  حادثه  به  موشکافانه 
انتظامی آن است. رادان در پایان تروریست هایی که 
را  اند  شده  قسم  هم  زمین،  ایران  دشمنان  دیگر  با 
نیز مورد عتاب و خطاب قرار داد و گفت: شهید اهل 
تسنن فراجا و دیگر شهیدان گلگون کفن این حادثه 
تروریستی هویتی ابدی و عبرت آموز برای شما هستند، 
به  و  نمی خواهند  را  ایران  مردم  وحدت  که  کسانی 
چنین شیوه های ناجوانمردانه ای دست می زنند، بدانند، 
بیاموزند و به خاطر داشته باشند، که تا خونِ مطهرِ 
این شهیدان بر خاکِ پاکِ این سرزمین ریخته می شود 
از  پایدارتر و استوارتر  انقلابِ اسلامی  درختِ تنومندِ 
پیش خواهد بود و به اِذنِ الله انتقامی جانکاه در انتظار 

شما نامردمان است.

وزیر امور اقتصادی و دارایی :
کارمزد تسهیلات وام های خرد قرض 

الحسنه از دی ماه صفر می شود
وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: از دی ماه برای 
تسهیلات وام های خرد قرض الحسنه کارمزد صفر 

خواهد شد.
خاندوزی«  »احسان  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
امسال  کرد:  اظهار  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
بانک  تنها  تسهیلات  از  مردم  برخورداری  میزان 
قرض الحسنه دولتی کشور دو برابر افزایش یافته و 
تا پایان سال نیز تعداد تسهیلات گیرندگان از این 
بانک به بیش از ۳ میلیون و ۳۰۰ هزار نفر می رسد. 
 ۱۴۰۱ سال  به  نسبت  تسهیلات  میزان  همچنین 
معادل ۶۰ درصد افزایش مبلغی خواهد داشت. وی 
گفت: از دی ماه نیز برای تسهیلات وام های خرد 
کارمزد صفر خواهد شد و برای سال آینده تلاش این 
است که به مرور برای وام های متوسط و با سطوح 

بالاتر سطح کارمزد از ۴ درصد کمتر و کمتر شود.

معاون وزیر صمت:

قیمت گذاری دستوری خودرو 
تا پایان سال لغو می شود

خودرو  جدید  سند  در  گفت:  صمت  وزیر  معاون 
تنظیم گری  نقش  می شود،  ابلاغ  سال  پایان  تا  که 
قیمت  تعیین  و  رقابت  شورای  عهده  بر  نظارت  و 
نیز  وزارت صمت  و  بود  بر عهده خودروساز خواهد 

سیاستگذاری می کند.
به گزارش دنیای هوادار؛ »منوچهر منطقی« معاون 
در  کرد:  اظهار  صمت  وزارت  نقل  و  حمل  صنایع 
وزارت صمت، قانون ساماندهی خودرو با تکالیف و 

راهکارها در هشت بخش تدوین و برای هر بخش 
سند  افزود:  وی  است.  شده  تهیه  آئین نامه ای  آن 

درصد   ۷۰ که  است  راهبردی  سندی  یک  خودرو 
باقی حاصل  و  بوده  دولت ها مشترک  در همه  آن 
نگرش وزرای صمت هر دوره بوده است. او قانون 
ساماندهی صنعت خودرو را به دلیل الزام به اجرا 
تهیه  با  گفت:  و  دانست  متمایز  راهبردی  سند  از 
جلوگیری  تطابق ها  عدم  از  خودرو،  صنعت  قانون 
صنایع  معاون  می گیرد.  صورت  سازی  شفاف  و 
حمل و نقل وزارت صمت در خصوص بحث قیمت 
نقش  جدید،  سند  در  گفت:  رقابت  شورای  گذاری 
تنظیم گری و نظارت را برای شورای رقابت در نظر 
گرفتیم که تا آخر امسال هم ابلاغ می شود، قیمت 
باید توسط خودروسازها تعیین شود و وزارت صمت 

نیز سیاستگذار خواهد بود.

اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان   
چهارشنبه  - ۲۹ آذرماه - با ۱۵۴ رأی 
موافق، کلیات لایحه بودجه ۱۴۰۳ را 
تصویب و موافقت حداکثری خود را 

اعلام کردند.
در نشست  دنیای هوادار؛  گزارش  به 
آذرماه   ۲۹ چهارشنبه  روز  علنی 
گزارش  اسلامی،  شورای  مجلس 
مورد  در  تلفیق  کمیسیون  اول  شور 
کشور  کل   ۱۴۰۳ سال  بودجه  لایحه 
کلیات  و  گرفت  قرار  کار  دستور  در 
با  آینده  سال  بودجه  اصلاحی  لایحه 
۱۵۴ رأی موافق، ۶۰ رأی مخالف، ۵ 
رأی ممتنع از ۲۲۲ نماینده حاضر در 

مجلس به تصویب رسید.
 ۲۱( گذشته  هفته  این،  از  پیش 
آذرماه( بررسی کلیات بودجه ۱۴۰۳ در 
دستور کار مجلس قرار گرفته بود که 
با وجود تصویب در کمیسیون تلفیق، 
لایحه  کلیات  نمایندگان  نهایت  در 
و  بررسی  برای  لایحه  و  کردند  رد  را 
اعمال اصلاحات به دولت ارجاع شد.

بودجه سال ۱۴۰۳ کل کشور به مبلغ 
شامل  تومان  میلیارد  هزار   ۶.۴۷۹
مبلغ ۲.۷۳۷ هزار  به  منابع عمومی 

شرکت های  بودجه  و  تومان  میلیارد 
دولتی به مبلغ ۳.۷۴۲ هزار میلیارد 
عمومی  بودجه  منابع  است.  تومان 
مبلغ  به  عمومی  منابع  شامل  نیز 
درآمد  و  تومان  میلیارد  هزار   ۲۴۶۲
اختصاصی به مبلغ ۲۷۵ هزار میلیارد 
با  است.  شده  بینی  پیش  تومان 
 ۱۴۰۳ بودجه  لایحه  کلیات  تصویب 
کمیسیون های  مجلس،  صحن  در 
فرصت  روز  پنج  مدت  به  تخصصی 
به  را  خود  پیشنهادات  تا  دارند 
جزئیات لایحه اعلام کنند و به مدت 
کمیسیون  در  جزئیات  هم  روز   ۱۰
تلفیق بودجه مورد بررسی قرار گرفته 
ارائه  به صحن مجلس  آن  و گزارش 

خواهد شد.

با ۱۵۴ رأی موافق نمایندگان مجلس؛
 کلیات لایحه بودجه ۱۴۰۳ 

تصویب شد

وصول  از  کشور  مالیاتی  امور  سازمان 
بدهی  میلیارد ریال  هزار  پنج  از  بیش 

ابربدهکار مالیاتی خبر داد.
امور  به گزارش دنیای هوادار؛ سازمان 
مالیاتی اعلام کرد که طی فعالیت های 
صورت گرفته این سازمان در خصوص 
به  مربوط  مالیاتی  پرونده های 
ابربدهکاران مالیاتی، یک این ابربدهکار 
بدهکاری  تومان  میلیارد   ۱۴۰۰ که 
روز  هزار  پنج  از  بیش  و  دارد  مالیاتی 
داشت  مالیاتی  فرار  سال(   ۱۴ )حدود 
گرفته  صورت  قانونی  پیگیری های  با 
اقدام  آن  از  بخشی  وصول  به  نسبت 
رسیدگی  جریان  در  است  گفتنی  شد. 
این هلدینگ  و وصول بدهی مالیاتی 
فعالیت  در  خللی  هیچگونه  اقتصادی 
واحدهای تولیدی این هلدینگ ایجاد 
بدهی  این  دیگر وصول  از طرف  نشد، 
اموال شخصی صورت  از محل فروش 
گرفت که در این مورد یک برج ۱۰ طبقه 
در منطقه سعادت آباد متعلق به این 
مراحل  طی  از  پس  و  شناسایی  فرد 
قانونی و قضایی فروخته شد. سازمان 
امور مالیاتی در برخورد با فرار مالیاتی 
مماشاتی  هیچگونه  درشت ها  دانه 

این  در  که  طوری  به  داشت،  نخواهد 
پرونده که پیگیری های معاون محترم 
اجرایی رئیس جمهور، کمیسیون اصل 
نود قانون اساسی و دبیر شورای مبارزه 
داشت  بدنبال  را  اقتصادی  مفاسد  با 
مالیاتی  مطالبات  وصول  منظور  به 
مالک  شخصی  دارایی های  توانسست 
در  که  کند  شناسایی  را  هلدینگ  این 
مرحله اول یک برج ۱۰ طبقه در منطقه 
جاری  ماه  در  و  شناسایی  سعادت آباد 
با  نیز  در مرحله بعدی  فروخته شد و 
شناسایی یک باغ ویلا به متراژ ۱۳۵۰ 
مترمربع در یکی از مناطق خوب تهران 
متعلق به این ابربدهکار مالیاتی، نسبت 
به وصول حقوق عامه اقدامات قانونی و 

قضایی لازم در دست انجام است.

سازمان امور مالیاتی کشور اعلام کرد:
وصول ۵۰۰ میلیارد تومان بدهی ابربدهکار 

مالیاتی بعد از ۱۴ سال

اوجی در حاشیه جلسه هیئت دولت:

اسم عملیات را گنجشک گذاشتند؛ خبر ندارند پر عقاب در سال ۵۷ ریخت
وزیر نفت: در خصوص حمله سایبری به جایگاه های 
سوخت کشور باید بگویم که با صبوری و همکاری 

مردم و پای کارآمدن صداوسیما، در همان 
ساعات اولیه این توطئه را خنثی کردیم.

در  نفت  وزیر  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
حاشیه جلسه هیئت دولت روز چهارشنبه 
حمله  به  اشاره  با  خبرنگاران  جمع  در 

اظهار  سوخت،  جایگاه های  به  سایبری 
به  سایبری  حمله  خصوص  در  کرد: 
جایگاه های سوخت کشور باید بگویم 

که با صبوری و همکاری مردم 
و پای کارآمدن صداوسیما، در 
همان ساعات اولیه این توطئه 

را خنثی کردیم.
وی افزود: الحمدالله به سرعت 
در  سوخت رسانی  عملیات 
به  بنزین  پمپ  جایگاه های 
صورت دستی برقرار کردیم و از 

بعد از ظهر همان روز حمله نیز 
با بالاآوردن سامانه کارت سوخت 

توسط همکاران، خوشبختانه ۸۸ درصد جایگاه ها با 
کمک کارت سوخت، فعال شدند.

اوجی گفت: این یک کار جهادی بود که در کوتاه ترین 
زمان به نتیجه رسید چون 
کرده  برنامه ریزی  دشمنان 
می کردند  تصور  و  بودند 
را  مردم  حمله  این  با  که 
عصبانی کرده و به چالش 
قوه  حول  با  اما  بکشانند 
کار  و  تدبیر  با  و  الهی 
و  گرفته  صورت  جهادی 
همکارانم  همکاری  با 
صنعت  مجموعه  در 
خنثی  توطئه  این  نفت، 
شد.وزیر نفت افزود: دشمنان اسم 
عملیات خود را گنجشک گذاشته 
بودند اما خبر ندارند اینجا ایران 
سال  در  عقاب  پر  و  و  است 
به  رسد  چه  حال  ریخت،   ۵۷
در  نفت  وزیر  نفت  گنجشک. 

ادامه در خصوص کارت های سوخت گفت: کارشناسان 
کارت  انتقال  برای  و مطالعه  بررسی  و  بحث  در حال 
سوخت به کارت ملی یا کارت بانکی هستند. اوجی 
در پاسخ به سوالی درباره قیمت بنزین در سال ۱۴۰۳ 
است،  نشده  نهایی  هفتم  برنامه  هنوز  چون  گفت: 
 اجازه بدهید که اتفاق بیفتد و پس از آن، اظهار نظر

 خواهیم کرد.
حمله  از  چرا  که  پرسش  این  به  واکنش  در  اوجی 
سامانه  کرد:  اظهار  نگرفتید،  درس  گذشته  سایبری 
در  پخش  و  پالایش  شرکت  دیتاسنتر  و  سوخت 
حال  این  با  نکرد،  پیدا  مشکلی  هیچ  حمله  این 
تعیین  تیم  و  انفورماتیک  شورای  کارشناسان 
مسئله  بررسی  حال  در  رییس جمهور،  توسط  شده 
وی  هستند.  کشور  سامانه های  با  سایبری  حملات 
طریق  از  سوخت  توزیع  درباره  شایعات  همه  رد  با 
جایگاه های غیر رسمی، گفت: توزیع سوخت از طریق 
۴۲۰۰ پمپ بنزین و گاز در حال توزیع است و هیچ 
سوختی خارج از شبکه رسمی کشور با قیمت های 
غیر مصوب به وسیله شرکت های نفت و گاز عرضه 

نمی شود.
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جامعه
است کشنده  لودگی  آ و  آمده  بند  اصفهان  نفس  رسیدگی  مقتدایی: 
»عباس مقتدایی« نماینده اصفهان در مجلس گفت که نفس اصفهان در روزهای گذشته بند آمده و آلودگی هوا کشنده است. وی در تذکری گفت: این 
وضعت نشان دهنده نبود همتی در بین مدیران است. ما با حکم دادگاه ۱۹ مشعل مازوت سوز را پلمب کردیم پس کسی به فکر شکستن پلمب ها نباشد 
شماره 1458 - پنجشنبه  30 آذر 1402که نفسی برای اصفهان باقی نمانده است. وی از رئیس جمهور خواست که رسیدگی بیشتری درباره وضعیت آب و آلودگی هوای اصفهان داشته باشد.

رئیس کل دادگستری استان تهران در دیدار با  هیئت 
قضائی جمهوری خلق چین به ریاست هو دائو چای، 
همراه  هیئت  و  هنان  استان  عالی  دادگاه  رئیس 
گفت: این آمادگی را داریم که تجربیات خود در حوزه 
نظام قضایی  اختیار  در  را  زیست  از محیط  صیانت 

چین قرار دهیم.
کل  رئیس  القاصی«  »علی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
به  مقدم گویی  خیر  ضمن  تهران  استان  دادگستری 
هیئت قضائی جمهوری خلق چین به پیشینه مثبت 
روابط چین و ایران در طول تاریخ اشاره کرد و گفت: 
خوشبختانه در حال حاضر میان جمهوری اسلامی ایران 
و جمهوری خلق چین در همه زمینه ها تعاملات مثبت، 
زمینه ساز  می تواند  که  دارد  وجود  سازنده ای  و  خوب 
همکاری های بیشتر به ویژه در حوزه مسائل حقوقی و 
تبادل دستاوردهای قضائی در عرصه های مختلف باشد.
اشاره  تهران ضمن  استان  کل  دادگستری  کل  رئیس 
قضائی  و  حقوقی  نظام  در  زیست  محیط  جایگاه  به 
جمهوری اسلامی ایران و ضرورت حفاظت و صیانت 
از آن اذعان کرد: قانون گذار در نظام قضائی جمهوری 
ایران برای حفاظت از محیط زیست اهمیت  اسلامی 
خصوص  در  به طوری که  است؛  شده  قائل  ویژه ای 
صیانت و حفاظت از محیط زیست چندین قانون خاص 
بهسازی  و  حفاظت  قانون  قوانینی هم چون  از جمله 
مرتبط  قوانین  و  صید  و  شکار  قانون  زیست،  محیط 
با پیشگیری و برخورد با تعرضات به منابع طبیعی و 

اراضی ملی تصویب شده است.
وی با تأکید بر اینکه قوانین موجود در حوزه حفاظت 
تدابیر  اتخاذ  برای  را  زیست، ظرفیت خوبی  از محیط 
پیشگیرانه و برخورد با متعرضان به محیط زیست در 
قرار  ایران  اسلامی  جمهوری  در  قضا  دستگاه  اختیار 
نیز،  اجرایی  فاز  و  عملی  بعد  در  گفت:  است،  داده 
شعب قضائی ویژه ای به منظور رسیدگی تخصصی به 
پرونده های مرتبط با محیط زیست و منابع طبیعی در 
دادسرا، محاکم بدوی و تجدیدنظر اختصاص پیدا کرده 
که وظیفه رسیدگی تخصصی به پرونده های مرتبط با 

این حوزه را دارند.
به منظور صیانت  دادستان ها  تکالیف  به  اشاره  با  وی 

کرد:  عنوان  مدعی العموم  مقام  در  زیست  محیط  از 
ایران  اسلامی  جمهوری  قضائی  نظام  در  دادستان ها 
می توانند در هر جا که لازم باشد به منظور صیانت از 
محیط زیست راسا به عنوان مدعی العموم وارد شوند و 
اقدامات قضائی لازم را در جهت جلوگیری از استمرار 

تخریب محیط زیست انجام دهند.
به  اشاره  با  خود  سخنان  پایانی  بخش  در  القاصی 
استقلال دستگاه قضا در نظام جمهوری اسلامی ایران 
به عنوان یک قوه مستقل از دولت و سایر بخش ها اظهار 
کرد: دادگستری کل استان تهران این آمادگی را دارد 
که تجربیات خود در حوزه صیانت از محیط زیست و 
منابع طبیعی را در اختیار نظام قضائی چین قرار دهد 
و در عین حال از تجربیات جمهوری خلق چین در این 

حوزه استفاده کنند.
»هو دائو چای« رئیس دادگاه عالی استان هنان در این 
دیدار ضمن ابراز خرسندی از حضور در مجموعه قضائی 
استان تهران و آشنایی با کارکردهای آن در نظام قضائی 
جمهوری اسلامی ایران اظهار کرد: این اولین باری است 
به  قضائی  و  مطالعات حقوقی  به منظور  ما  گروه  که 
ایران آمده است؛ چرا که تاریخ دو  جمهوری اسلامی 

کشور چین و ایران دارای قدمت قابل توجهی است.
رئیس دادگاه عالی استان هنان با اشاره به اینکه استان 
هنان کشور چین یک دهم جمعیت این کشور را در 
به  است، گفت: جمهوری خلق چین  داده  خود جای 
امنیت  دارای  بین المللی  سازمان های  گزارش  استناد 
مطلوبی است و به همین جهت تعداد زندانیان این 
اشاره  با  است. وی  آن کم  به جمعیت  نسبت  کشور 
قضائی  نظام  و  قوانین  در  زیست  محیط  جایگاه  به 
محیط  از  حفاظت  کرد:  اظهار  چین  خلق  جمهوری 
زیست از جمله موضوعاتی است که در قوانین اساسی، 
مدنی و کیفری چین مورد توجه قرار گرفته و بر همین 
اساس به طور مثال اگر شرکتی با فعالیت خود سبب 
تخریب محیط زیست شود، می توان پروانه فعالیت آن 

شرکت را ابطال کرد.
هو دائو چای در پایان ضمن اعلام آمادگی برای افزایش 
تعاملات در حوزه مباحث حقوقی و قضائی میان چین 
ابراز امیدواری کرد تا سطوح تعاملاتی میان  ایران  و 
دستگاه قضا چین و ایران با توجه به عضویت رسمی 
جمهوری اسلامی ایران در سازمان همکاری شانگهای 

تقویت شود و ارتقا پیدا کند. 

 

روزنه

توافق سوئیس و ۶ عضو اتحادیه 
اروپا برای کربن زدایی در تولید برق

سوئیس و شش کشور اتحادیه اروپا توافق کرده اند 
که تا سال ۲۰۳۵ میلادی به انتشار کربن در تولید 

برق پایان دهند.
وزرای  که  کرد  اعلام  سوئیس  انرژی  وزارت 
آلمان،  فرانسه،  بلژیک،  اتریش،  کشورهای  انرژی 
لوکزامبورگ و هلند نیز روز دوشنبه در بروکسل این 

توافق را امضا کردند.
برق  تولید  از  درصد   ۵۵ محاسبات،  اساس  بر 
و  بادی  آبی،  انرژی  از  گذشته  سال  در  سوئیس 
مقدار  حال،  این  با  است.  تأمین شده  خورشیدی 
قابل توجهی از برق مصرفی در این کشور از خارج 
از کشور می آید و میزان انتشار گازهای گلخانه ای 

آن به میزان قابل توجهی بالاتر است.

رئیس سازمان تعزیرات حکومتی:
برخی مدارس معروف ۸۰۰ 
میلیارد تومان جریمه شدند

به  اشاره  با  حکومتی  تعزیرات  سازمان  رئیس 
بیش  گفت:  شهریه ها  بحث  در  مدارس  تخلفات 
به  نامتعارف  از شهریه های  تومان  میلیارد  از ۴۳ 
اولیای دانش آموزان برگردانده شد و برخی مدارس 
معروف و بزرگ بیش از ۸۰۰ میلیارد تومان جریمه 

شدند.
به گزارش دنیای هوادار؛ »احمد اصانلو« در نشست 
شورای مدیران سازمان تعزیرات حکومتی  گفت: 
اکنون موضوع قیمت شهریه مدارس دغدغه مردم 
است و  وزارت آموزش و پرورش دستگاه متولی 
است اما درگیری بسیاری دارد؛ بنابراین باید سازمان 
بر  مازاد  شهریه  اخذ  شود.  وارد  خصوص  این  در 

تعرفه مصداق گرانفروشی است.
وی تأکید کرد: در حوزه شهریه مدارس ورود کردیم 
با سازمان مدارس غیر دولتی و  از جلسه   و پس 
موضوع  این  به  مردمی  مشارکت های  توسعه 
این  در  پرورش  و  آموزش  از  البته   رسیدگی شد، 
با ما  خصوص گله داریم چراکه  همکاری خوبی 
نداشتند و آمار اطلاعات را به ما ندادند ؛ بنابراین 

شعب را به صورت میدانی وارد مدارس کردیم.
وی افزود:  بیش از ۴۳ میلیارد تومان از شهریه های 
نامتعارف به اولیای دانش آموزان برگردانده شد و 
برخی مدارس معروف و بزرگ بیش از ۸۰۰ میلیارد 

تومان جریمه شدند.
وی تصریح کرد: در خصوص مدارس ما با موضوعات 
به  ورود  حق  تعزیرات  که  کردیم  ثابت  حقوقی 
سازمان  یک  اینکه  دارد.  را  حوزه  این  در  تخلفات 
مسئول ارائه یک خدمت است، نافی نظارت سازمان 
تعزیرات بر تخلفات نیست یا در حوزه حق الزحمه 
کارشناسان که  یک طرفه است اما بعضا برخی از 
کارشناسان رقم بالاتری از مردم می گیرند، اگرچه 
این تخلفی است که سازمان مربوطه باید رسیدگی 
کند اما اگر فردی به سازمان تعزیرات از این فرد 

شکایت کند ما هم می توانیم ورود کنیم.

وزیر آموزش و پرورش:
  سیاست دولت تعطیلی 

مدارس نیست
وزیر آموزش و پرورش، تعطیلی مدارس را سیاست 
دولت ندانست و گفت: باید برای فعالیت مدارس 
در زمان آلودگی هوا راهنمای آموزش داشته باشیم.

به گزارش دنیای هوادار؛ »رضامراد صحرایی« تعطیلی 
باید  گفت:  و  ندانست  دولت  سیاست  را  مدارس 
برای فعالیت مدارس در زمان آلودگی هوا راهنمای 
آموزش داشته باشیم.وزیر آموزش و پرورش افزود: 
»شاد« در حال فعالیت است و برخی اوقات تا ۳ 
میلیون کاربر به صورت همزمان در آن فعالیت دارند 
اما متاسفانه پشتیبانی که در زمان شیوه ویروس 

کرونا از شاد می شد اکنون وجود ندارد.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: قانون 
رسانی  روز  به  سال   15 از  بعد  زیستی«  »ایمنی 
می شود تا راه حل های نوین علمی و قانونی برای 
حوزه  این  در  زیستی  مخاطرات  و  معضلات  حل 

داشته باشیم.
به گزارش دنیای هوادار؛  »علی سلاجقه« معاون 
محیط  حفاظت  سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس 
»ایمنی  قانون  داشت:  اظهار  باره   این  در  زیست 
زیستی« که در سال 88 و در قالب طرحی از سوی 
مجلس وقت برای رسیدگی به مخاطرات زیستی 
تصویب شده بود، اکنون پاسخگوی نیازهای فعلی 

کشور به لحاظ زیستی نیست. 
سیزدهمین  در  مسئله  این  اینکه  به  اشاره  با  او 
شد،  مطرح  زیستی  ایمنی  ملی  شورای  جلسه 
بیان کرد: در این جلسه که با حضور محمد مخبر، 
معاون اول رئیس جمهور برگزار شد، مقرر گردید 
کمترین  در  زیستی  ایمنی  قانون  اصلاحات  که 
زمان ممکن تهیه و در قالب لایحه به دولت ارائه 
گردد تا راه حل های نوین علمی و قانونی برای حل 
معضلات و مخاطرات زیستی در این حوزه داشته 

زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس  باشیم. 
زمان  کمترین  در  که  است  این  ما  تلاش  افزود: 
ممکن اصلاحات مورد نظر با همکاری دستگاه های 
کشاورزی،  جهاد  زیست،  محیط  جمله  از  متولی 
وزارت بهداشت و وزارت علوم تهیه و لایحه مذکور 

تقدیم مجلس شود.
سلاجقه تصریح کرد: این لایحه با تأکید بر حفظ 
مدنظر  با  چنین  هم  و  غذایی  سلامت  و  امنیت 

قرار دادن مخاطرات احتمالی محصولات تراریخته 
به  بر محیط زیست و  و آسیب های احتمالی آن 
ویژه تنوع زیستی تهیه و تدوین خواهد شد. وی با 
تأکید بر اینکه این اولین جلسه شورای ملی ایمنی 
این  کرد:  تصریح  بود،  سیزدهم  دولت  در  زیستی 
جلسه 6 دستور کار و 5 مصوبه داشت که در آن 
بعد از معرفی اعضای جدید، رئیس جدید دبیرخانه 

این شورا نیز معرفی شد.
منتظمی،  الدین  شهاب  باره  این  در  همچنین 
رئیس جدید دبیرخانه شورای ملی ایمنی زیستی، 
روزرسانی  به  و  اصلاح  موضوع  جدیت  با  گفت: 
دادیم  قرار  کار  در دستور  را  زیستی  ایمنی  قانون 
و امیدواریم با همکاری دستگاه ها در سریع ترین 
زمان ممکن تهیه شود. گفتنی است سیزدهمین 
جلسه شورای ملی ایمنی زیستی و برای اولین بار 
در دولت مردمی و انقلابی به ریاست مخبر معاون 
اول رئیس جمهور، سلاجقه معاون رئیس جمهور 
دیگر  و  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس  و 
نهاد ریاست جمهوری  این شورا در محل  اعضای 

برگزار شد. 

قانون»ایمنیزیستی«بهروزرسانیمیشود
معاونرئیسجمهور؛

القاصی در دیدار با هیئت قضائی جمهوری خلق چین  تأکید کرد؛

جایگاه ویژه محیط زیست در نظام حقوقی و قضایی کشور



روزنامه

البــرز44
شد انجام  تأخیر  ساعت   ۴٠ از  پس  شیراز  به  مشهد  رضوی:پرواز  خراسان  فرودگاه های  عمومی  روابط  مدیر 

»حسن جعفری« مدیر روابط عمومی فرودگاه های خراسان رضوی گفت: پرواز مشهد به شیراز پس از ۴٠ ساعت تأخیر با پیگیری مدیرکل فرودگاه های 
خراسان رضوی انجام شد. پرواز مشهد-شیراز از شامگاه دوشنبه به علت بدی آب و هوا ابطال شده بود و ۱۵۸ مسافر آن در فرودگاه بین المللی شهید 
هاشمی نژاد مشهد حضور داشتند. پیگیری لازم برای برقراری مجدد این پرواز باطل شده صبح چهارشنبه توسط مدیرکل فرودگاه های استان انجام شد. شماره 1458 - پنجشنبه  30 آذر 1402

 

دریچه

 مدیرکل آموزش فنی وحرفه ای استان
 البرز خبر داد:

مهارت آموزی بیش از ۴۱ هزار نفر 
البرزی در ۹ ماهه امسال

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز گفت: 
از  امسال  ماهه  در ۹  البرزی  نفر  و ۴۵۶  هزار   ۴۱

آموزش های فنی و حرفه ای بهره مند شدند.
به گزارش دنیای هوادار؛ »بهزاد غفاری« در تشریح 
عملکرد آموزشی بخش دولتی و آموزشگاه های آزاد 
فنی و حرفه ای استان در ۹ ماهه سالجاری افزود: 
اداره کل آموزش فنی و حرفه ای البرز با دارا بودن 
۷ مرکز آموزش فنی و حرفه ای دولتی و بیش از 
۴۵۰ آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای فعال غیر دولتی، 
به عنوان تنها مرجع رسمی آموزش های مهارتی در 
البرز، وظیفه توانمندسازی اقشار مختلف استان را 
بر عهده دارد.بهزاد غفاری خاطرنشان کرد: ۱۹ هزار و 
۹۱ نفر در بخش دولتی و ۲۲ هزار و ۳۶۵ نفر هم در 
بخش آموزشگاه های آزاد فنی و حرفه ای در ۹ ماهه 
سال ۱۴۰۲ از آموزشهای فنی و حرفه ای در سطح 

استان البرز بهره مند شدند. 

با تلاش مأموران سازمان اطلاعات فراجا؛
۸۸ نفر از عاملان درگیری 
مسلحانه در مهرشهر کرج 

دستگیر شدند
 با تلاش مأموران سازمان اطلاعات فراجا در البرز، 
هشت نفر از عاملان ایجاد نزاع مسلحانه در منطقه 

مهرشهر کرج شناسایی و دستگیر شدند.
به گزارش دنیای هوادار؛ سرهنگ »محمد نادربیگی« 
جانشین فرمانده انتظامی استان البرز با اعلام این 
خبر گفت: شانزدهم آذر ماه سال جاری خبری مبنی 
بر وقوع نزاع مسلحانه بین تعدادی از اوباش منطقه 
مهرشهر کرج که منجر به مجروحیت چند نفر شده بود 
به مرکز پیام سازمان اطلاعات فراجا در استان اعلام 
و از همان دقایق اولیه رسیدگی به پرونده به صورت 
ویژه در دستور کار مأموران قرار گرفت. وی افزود: با 
انجام اقدامات اطلاعاتی و پلیسی هویت هشت نفر 
از افراد دخیل در این نزاع شناسایی و با هماهنگی 
مقام قضائی در عملیات های جداگانه همه متهمان 
استان  انتظامی  فرمانده  جانشین  شدند.  دستگیر 
خصوص  در  تحقیقات  روند  ادامه  به  اشاره  با  البرز 
از مخفیگاه  بازرسی  این پرونده، خاطرنشان کرد: در 

متهمان ۱۳ تیغ سلاح سرد کشف شده است.

فرماندار کرج:
 امسال باید ۴۵۰ هزار درخت

 در کرج کاشته شود
فرماندار ویژه شهرستان کرج گفت: امسال باید ۴۵۰ 
اجرای طرح  که  کاشته شود  کرج  در  درخت  هزار 

درختکاری از آغاز دی ماه در دستورکار قرار گرفت.
به گزارش دنیای هوادار؛ »یحیی رمضانی« با اشاره 
به برگزاری نشستی با معاون وزیر و رئیس سازمان 
این  در  گفت:  کشور  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع 
آبخیزداری  پارک  تکلیف  تعیین  موضوع  نشست 
و  بحث  آن  اجرایی شدن  پیرامون  و  هلجرد مطرح 
تبادل نظر شد. وی با اشاره به دستور رئیس جمهور 
برای اجرای طرح کاشت یک میلیارد درخت در کشور 
و تحقق سهم کرج در این رابطه بیان کرد: امسال باید 
۴۵۰ هزار درخت در کرج کاشته شود که در جریان 
این دیدار اجرای طرح درختکاری از آغاز دی ماه در 
دستورکار قرار گرفت. به گفته رمضانی، معاون وزیر با 
قول مساعد پیگیری موضوعات مربوط به طرح های 
آبخوان داری، منابع طبیعی و آبخیزداری کرج را در 
دستور کار قرار داد و مقرر شد در مناطقی که طرح 
مطالعاتی انجام شده با همکاری قرارگاه امام حسن 
مجتبی )ع( گاویون های لازم در نقاط پرحادثه به 

صورت رایگان احداث شوند.

ترسیم  از  ایران  شنای  ملی  تیم  مربی  سر 
چشم انداز کسب مدال در المپیک ۲۰۲۳ خبر 
با برنامه ریزی هایی که به عمل  داد و گفت: 
آورده ایم در بازی های آسیایی سهمیه المپیک 
به  زیادی  امید  و  آورد  خواهیم  دست  به   را 

کسب مدال در بازی های المپیک داریم.
به گزارش دنیای هوادار؛ »گامر دیلانچیان« سر 
روز  نشست   در  ایران  شنای  ملی  تیم  مربی 
زمانی  از   : کرد  تصریح  آذرماه   ۲۸ سه شنبه  
که هدایت تیم ملی شنا را برعهده گرفتم که 
را  سختی  روزهای  نداشت،  مطلوبی  وضعیت 

پشت سر گذاشتیم.
وی افزود: گام اول برگزاری اردو برای رده های 
مختلف سنی بود تا به آمادگی لازم دست پیدا 
اساتید  با  نیز همراه  در حال حاضر  کنیم که 
شنای کشور برنامه مدونی را طراحی کرده ایم 
تا در المپیک ۲۰۲۳ موفق به مدال آوری شویم.
به  باید  اول  که  کرد  خاطرنشان  دیلانچیان 
مدال های خوشرنگ آسیایی دست پیدا کنیم 
که در برنامه دراز مدت در نظر گرفته شده است، 
مضاف بر اینکه تمام کسانی که در ورزش شنا 
صاحب سبک هستند در این برنامه دراز مدت 

به کمک ما خواهند آمد.
گامر دیلانچیان که تجربه زیادی از مسابقات 
آسیایی و المپیک دارد افزود: هدف و انگیزه ما 
این است که مسیر  رشد رو به جلویی را پیش 
سابقه  زیرا  سازیم؛  فراهم  ایران  شنای  روی 
سال های  آسیایی  مسابقات  موفقیت آمیزی 
موفق  که  داریم  کارنامه  در  را   ۲۰۲۱ و   ۲۰۰۸
با  و  شدیم  المپیک   B نصاب  حد  کسب  به 
وجود شیوع ویروس کرونا از استخر اریس که 
»مسعود جابر زاده« مدیر عامل باشگاه اریس در 
اختیار ما گذاشته بود استفاده کردیم و موفق به 

کسب حد نصاب المپیک شدیم. سرمربی تیم 
ملی شنا اضافه کرد: شنا از جمله ورزش های 
آبی است که وابسته به تکنولوژی هایی است 
تا بتوان بهترین عملکرد را ارائه داد، به همین 
خاطر اگر از تمام امکانات و ظرفیت های موجود 
در کشور به صورت هماهنگ استفاده کنیم و 
به  باشیم  داشته  اختیار  در  استاندارد  استخر 
جایگاه مناسب تری می رسیم. وی در خصوص 
تورنمنت های پیش رو اظهار داشت: مسابقات 
قهرمانی جهان را پیش رو داریم ضمن اینکه 
بود  قرار  که  هم  فیلیپین  آسیایی  مسابقات 

ازهم  باعث  و  ماند  معوق  شود،  برگزار  آذرماه 
پاشیده شدن برنامه های از پیش تدوین یافته 

ما گردید. 
دیلانچیان در ارتباط با تیم  اریس گفت: تیم 
اریس از شناگران اصفهانی تشکیل شده و به 
مصاف رقبا  خواهد رفت و باید بگويم رقیب 

اصلی ما تیم نفت تهران است !
سرمربی تیم ملی شنا در ارتباط با هدایت تیم 
ملی در گذشته گفت: نزدیک به ۸ ماه تیم ملی 
بدون سرمربی بود و زمانی که هدایت تیم ملی 
را برعهده گرفتم تنها سه ماه فرصت داشتیم 
کشورهای  مسابقات  در  حضور  برای  را  تیم 
کسب  برای  که  کنیم  آماده  »قونیه«  اسلامی 
نتیجه فرصت کمی بود ضمن اینکه تحریم ها 
نیز به ورزش شنا آسیب رساند؛  چرا که اکثر 
کمبود  با  ما  و  است  وارداتی  سخت افزارها 

سخت افزار موجه بودیم. 
نشان  بانوان خاطر  مورد شنای  در  دیلانچیان 
به  شناگر  بانوان  اعزام  که  آنجائی  از  کرد: 
انگیزه ای  ندارد،  وجود  مرزی  برون  مسابقات 
ولی  ندارد،  بانوان وجود  در بخش شنای  هم 
می پردازند  تمرین  به  بانوان  اریس  باشگاه  در 
دارند.  خوبی  عملکرد  کشوری  مسابقات  در  و 
افول شنای اصفهان  از  وی تصریح کرد: پس 
تمرینات  با   دیگر  بار  اندکی  زمان  مدت  در 
مداوم مسیر برای آغازی دوباره هموار شد و 
ملی پوشان اصفهانی که از جمله مستعد ترین 
نسبی  آمادگی  به  باشند  می  کشور  شناگران 

رسیده اند. 
وی در پایان ابراز امیدواری کرد مدیران ورزش 
استان نگاه ویژه ای به رشته شنا داشته باشند 
واز دو بُعد معنوی و مادی ما را مورد حمایت 

قرار دهند.

سرمربی تیم ملی شنای ایران در نشست خبری: 

! است  تهران  نفت  اریس،  رقیب  تنها 

 نماینده عالی دولت در استان البرز در یک صد و سومین نشست 
شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی البرز گفت: بر 

اساس مصوبه دور دوم سفر ریاست جمهور به البرز، ۸ 
لکه صنعتی استان به شهرک صنعتی تبدیل می شود.
با  عبداللهی«  »مجتبی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به    
البرز  لکه صنعتی   ۸ تبدیل  اخذ مصوبه  به  اشاره 
سفر  دوم  دور  مصوبات  جریان  در  شهرک  به 
مباحث  اجرای  در  گفت:  البرز  به  رئیس جمهور 
زیست محیطی و همچنین فعالیت های اجتماعی 
در  حاشیه نشین  جمعیت  میلیون  یک  باتوجه به 

فعالان  و  نیازمند همراهی صاحبان صنایع  استان 
حوزه تولید هستیم.

با اشاره به نقش مهم بخش خصوصی در بحث   وی 
مهار تورم و رشد تولید در سال جاری و کارنامه موفق البرز 

در این حوزه گفت: ۱۸۵ واحد تعطیل و نیمه تعطیل صنعتی 
توانمندی  و  همکاری  با  موارد  این  و  است  شده  فعال  مجدد  البرز 

و  صنعتی  شهرک های  شرکت  و  بازرگانی  اتاق  مانند  اقتصادی  دستگاه های 
جدیت در رفع و پیگیری مطالبات بخش خصوصی محقق شده و باید گزارشی 

در این مورد تهیه شود.
البرز با اشاره به طرح موضوع اجرای ماده ۱۵ قانون هوای پاک در   استاندار 
تازه  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای  فضای  ۱۰درصد  حداقل  تخصیص  خصوص 
تأسیس به ایجاد فضای سبز مشجر و غرس درختان مناسب در منطقه محل 
فعالان  سهم  دقیق  میزان  تعیین  برای  نشستی  برگزاری  طی  گفت:  فعالیت 
صنعتی برای ایجاد فضای سبز مذکور و اعلام نظرات کارشناسانه در این مورد 

گفت وگو خواهیم کرد.

در  تخصیصی  عمرانی  اعتبارات  درصد   ۶۰ اینکه  بیان  با  وی   
شده  محقق  استان  رئیس جمهور  سفر  اول  دور  جریان 
است، افزود: تا پایان دولت سیزدهم به دنبال تغییرات 
استان  در  زیرساخت ها  تأمین  حوزه  در  چشمگیر 

هستیم.  
استانی  تنها  البرز  کرد:  خاطرنشان  عبداللهی   
تسهیلات  اعتبار  تومان  میلیارد  هزار   ۲۰ که  بود 
را به خوبی جذب و در قالب  اول  در جریان سفر 
در  کرد.وی  اجرایی  مختلف  پروژه های  اجرای 
جریان  در  استان  به  تخصیصی  اعتبارات  بحث 
دور دوم سفر رئیس جمهور و هیئت دولت گفت: 
هنوز مصوبات این سفر به طور کامل مشخص نشده 
 ۵۰۰ و  هزار   ۷ اعتبار  اقتصادی  حوزه  در  اما  است، 
شده  داده  تخصیص  پروژه ها  با  ارتباط  در  میلیاردتومانی 
است، ما نیز طی نامه ای به رئیس جمهور درخواست اعتبار ۶ 
هزار و ۵۰۰ میلیاردتومانی دیگر را برای پیشبرد پروژه های مهم دولتی 
داشته ایم.  استاندار البرز در ادامه رقم اعتبارات تخصیصی به پروژه های بخش 
خصوصی استان بر اساس مصوبات دور دوم سفر رئیس جمهور به البرز را بالغ 
بر ۲۰ هزار میلیارد تومان برشمرد و گفت: رئیس جمهور تا پایان دولت سیزدهم 
یک سفر نیم روزی دیگر به البرز خواهند داشت تا دیگر پروژه های مهم از جمله 
راه شهید  پروژه  بعدی  فاز  تکمیل  برسانیم،  افتتاح  به  را  جدید  درمانی  مراکز 
سلیمانی نیز در دستور کار است.  وی با بیان اینکه از حیث تعداد شرکت های 
را  اصفهان و مشهد جایگاه چهارم  تهران،  استان های  از  بعد  البرز  دانش بنیان 
در کشور دارد، افزود: با اقدامات لازم به دنبال آن هستیم تا رتبه استان را به 

جایگاه دوم افزایش دهیم.

درشهر

 استاندار البرز: 

  ۸۸ لکه صنعتی استان البرز به شهرک صنعتی تبدیل می شود لکه صنعتی استان البرز به شهرک صنعتی تبدیل می شود
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استانها
گرفت  قرار  سوادآموزی  سوم  جایگاه  در  البرز 
»مرتضى ولى پورى« معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز ضمن تقدیر از اقدامات صورت گرفته جهت 
شناسایی و ارتقای سطح سواد استان در رده های سنی مختلف، با اشاره به تحقق 98 درصدی کسب اهداف در حوزه 
شماره 1458 - پنجشنبه  30 آذر 1402سوادآموزی از رتبه سوم استان البرز در این حوزه خبر داد.  

به گزارش دنیای هوادار؛ »مسعود جابرزاده« مدیر 
با  امیدوارم  بیان کرد:  اریس  باشگاه شنای  عامل 
شنای  در  را  امید  بتوانیم  رسانه  اصحاب  کمک 
در  اصفهانی  شناگران  تا  کنیم  بارور  اصفهان 
مسابقات عملکرد مطلوبی را به نمایش بگذارند وبه 

ما انگیزه بیشتری برای تیمداری در لیگ بدهند.
وی در رابطه با حضور تیم شنای اریس در لیگ 
برتر گفت: هشت تیم در لیگ برتر کشور شرکت 
دارند و تیم اریس نماینده شایسته استان اصفهان 
با شناگران بومی پا به این رقابت ها خواهند نهاد که 
بیشترشان  سابقه همکاری با باشگاه اریس دارند؛  
متین  و  افقری  مهرشاد   ، قاسم زاده  مهران  نظیر 
سهران که عضو تیم ملی و از مدعیان رکورد دار شنا 
در ماده های مختلف هستند،البته اگر شرایط برای 
ما فراهم باشد، می توانیم چهره های جدیدی را هم  

به شنای کشورمان معرفی کنیم. 
تیم  و  اریس  باشگاه  مشکلات  به  ارتباط  در  وی 
زیادی  چالش های  کرد:  اظهار  باشگاه  این  شنای 
در خصوص امکانات سخت افزاری داریم و در حال 
مکان  کردن یک  فراهم  بزرگ ترین چالش؛  حاضر 
از آنجائی که  امن برای تمرین شناگران است. و 
اسپانسری نداریم شرایط را برای ما دشوارتر کرده 
در  زیادی  استاندارد  استخر  هم  طرفی  از  است، 
استان اصفهان وجود ندارد که امیدواریم مسئولان 
و  فضا  تا  کنند  کمک  ما  به  کل  اداره  و  استانی 

سخت افزارهای لازم در اختیار ما قرار گیرد.
از  که  زمانی  افزود:  اریس  باشگاه  عامل  مدیر 
استخر مروارید استفاده می کردیم، سازمان آموزش 
و پرورش نیز همکاری خوبی با ما داشت؛  ولی 
در سال جاری به دلایلی این همکاری تمام شد! 
به همین دلیل استخر انقلاب اداره کل ورزش و 
جوانان را برای مدت یک سال اجاره کردیم.  وی 

با چالش  خاطرنشان کرد به طور کلی همه ساله 
استخر استاندارد مواجه هستیم! ولی برنامه ای در 
باشگاه داریم که امیدواریم استخر اختصاصی برای 

خود فراهم سازیم.
ابراز خرسندی افزود:  با  مدیر عامل باشگاه اریس 
هم اکنون دو شناگر ۱۳ -۱۴ ساله از باشگاه اریس 

عضو تیم ملی نوجوانان داریم.
ورزش  بدنه  از  خودم  چون  کرد:  تصریح  جابرزاده 
دارم  ویژه ای  تعصب  شنا  به  نسبت  هستم  شنا 
برتر  لیگ  در  تیمداری  برای  انگیزه ام  ومهم ترین 
است ؛ مضاف بر اینکه شناگران خوبی را در اختیار 
پُرقدرت  را  مسیر  این  گرديده  سبب  که  داریم 
ادامه دهیم؛ البته به شرطی که از سوی مقامات 
و مسئولان مورد حمایت قرار گیریم .مدیر عامل 

باشگاه اریس در پاسخ به سؤال دنیای هوادار که 
پرسید حامی مالی هم دارید، گفت:  هیئت شنای 
اصفهان به ویژه مهندس گرامی رئیس هیئت شنای 
ما  به  نسبت  معنوی  جانبه  همه  حمایت  استان 
داشته است؛ اما از نظر مالی از سوی هیچ ارگانی به 
ما کمک مالی نشده حتی اداره کل ورزش وجوانان 
که گویا فراموش کرده باشگاه اریس در لیگ برتر 

حضور دارد.  
وی تصريح کرد: ما توقع مالی نداریم تنها انتظار 
است.مسعود  سخت افزاری  تسهیلات  ایجاد  ما 
جابرزاده با اشاره به  استعدادیابی هیئت شنا بیان 
کرد: تیم اریس آنچنان که باید و شاید درگیر امر 
همکاری  شنا  هیئت  با  اما  نیست  استعدادیابی 

نزدیکی دارد. 

 

درشهر

پس از 30 سال؛
 ۳۷۰ هکتار از اراضی ملی

 منابع طبیعی در استان اصفهان 
آزاد شد

 فرمانده یگان حفاظت منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
اصفهان از آزادسازی ۳۷۰ هکتار از اراضی ملی خبر داد 
که طی سی سال گذشته توسط یک شرکت خصوصی 

تصرف شده بود، خبرداد.
سرهنگ »علیرضا طاهری« اظهار داشت: ۳۷۰ هکتار از 
اراضی ملی منابع طبیعی بین کاشان و اردستان که طی 
تصرف  شرکت خصوصی  یک  توسط  گذشته  سال  سی 
شده بود، صبح روز گذشته با رأی قضائی آزاد شد.وی 
خاطرنشان کرد: ارزش این ۳۷۰ هکتار اراضی آزاد شده 
چهار هزار میلیارد ریال برآورد می شود.طاهری افزود: اداره 
کل منابع طبیعی سال ۱۳۹۹ برای آزادسازی این اراضی 
ملی اقدام کرد که خوشبختانه پس از حدود چهار سال 
پیگیری در مراجع قضائی منجر به صدور رأی مبنی بر 

خلع ید متصرفان از اراضی منابع طبیعی شد.

استاندار گیلان:
تفاهم نامه ۱۷ هزار میلیارد ریالی 

سرمایه گذاری در بندرانزلی 
امضاء شد

استاندار گیلان گفت: در راستای قرارداد و تفاهم  مهم 
سرمایه گذاری بخش خصوصی داخلی و خارجی در 
بنادر کشور تفاهم نامه سرمایه گذاری ۱۷ هزار میلیارد 

ریالی در بندرانزلی به امضاء رسید.
در  عباسی«  اسدالله   « هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
حجم  این  تفاهم نامه  کرد:  اظهار  راهدار  روز  جشن 
برگزاری  جریان  در  بندرانزلی  در  سرمایه گذاری  از 
ملی  روز  گرامیداشت  و  دریامحور  توسعه  همایش 
حمل و نقل دریایی و بندری در تهران با حضور وزیر 
راه و شهرسازی، مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی 
در  سرمایه گذاری  کرد:  نشان  خاطر  وی  شد.  امضاء 
کشتیرانی، تعمیر کشتی ها و بخش مربوط به ذخیره 
کالاهای اساسی و راهبردی گندم، غلات و روغن در 

بندرانزلی باید مورد توجه قرار گیرد.

مدیرکل فناوری اطلاعات لرستان خبر داد؛
توسعه شبکه فیبر نوری به طول 

۷۲۰ کیلومتر در لرستان
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات لرستان از توسعه 
استان  این  در  به طول ۷۲۰ کیلومتر  نوری  شبکه فیبر 

خبر داد.
»مجتبی صارمی« با اشاره به ابلاغ همه ۳۲ شهر استان 
به  رادیویی  ارتباطات  و  مقررات  تنظیم  سازمان  توسط 
اپراتورهای ایرانسل و آسیاتک از برنامه ریزی برای توسعه 
شبکه فیبر نوری شهری به طول ۷۲۰ کیلومتر تاکنون 
و  منازل  درب  نوری  فیبر  ملی  پروژه  گفت:  و  داد  خبر 
کسب وکارها تاکنون در شش شهر الیگودرز، ازنا، دورود 
الشتر، پلدختر و خرم آباد در حال انجام است و قریب به 
۱۲۰ کیلومتر شبکه فیبر اجرا شده است. وی افزود: در 
تقریبی ۵۰  به طول  دورود  در شهر  حال حاضر حفاری 
کیلومتر به اتمام رسیده است و شوتینگ کابل در حال 
آماده  دیگر  ماه  یک  از  آسیاتک،  اپراتور  و  است  انجام 

واگذاری سرویس در این شهر خواهد بود.

مدیرکل تعزیرات حکومتی گیلان خبر داد
جریمه ۳ میلیارد ریالی یک 

متصدی پارکینگ خودرو در رشت
مدیرکل تعزیرات حکومتی گیلان با بیان اینکه یک 
متصدی پارکنیگ خودرو به علت دریافت وجه مازاد 
بر تعرفه در رشت محکوم شد، گفت: شعبه تعزیرات 
حکومتی این متصدی متخلف را به پرداخت جزای 
ریال  میلیون   ۶۰۲ و  میلیارد  سه  مبلغ  به  نقدی 

محکوم کرد.

مدیرعامل اریس در گفت و گو با »دنیای هوادار«: 

در اختیار نداشتن استخر استاندارد مشکل اصلی ما است
مدیر عامل باشگاه شنای اریس با این اشاره که اداره کل ورزش وجوانان فراموش کرده شناگران اریس در لیگ کشور حضور دارند 
گفت: متأسفانه در اختیار نداشتن  استخر استاندارد مهم ترین مشکل ما می باشد و در بحث سخت افزاری هم نیاز به تسهیلات داریم 

تا هر سال با مشکل استخر استاندار مواجه نباشیم.  اصغرقلندری

برنامه ریزی  و  مدیریت  توسعه  معاون 
سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای 
کشور گفت: سالانه حدود ۵۲۰ میلیون 
از طریق جاده  بارنامه  از طریق  تن کالا 

های کشور جابه جا می شود.
به گزارش دنیای هوادار؛ »محمد تیموری« 
در مراسم گرامیداشت و تجلیل از فعالان 
عرصه حمل و نقل و راهداری استان البرز 

ضمن تبریک هفته راهداری با تأکید بر اهمیت بخش حمل و نقل توضیح 
داد: با توجه به تحریم های کشور در بخش ریلی وهوایی، بار بیش از ۹۰ 
درصد جابه جایی کالا و مسافر کشور بر روی جاده ها است. وی افزود: این 
مهم را ۶۲۰ هزار نفر راننده دارای کارت هوشمند با ۴۱۲ هزار وسیله نقلیه 
باربری و ۶۸ هزار وسیله نقلیه مسافربری انجام می دهند. تیموری توضیح 
داد: سالانه حدود ۵۲۰ میلیون تن کالا از طریق بارنامه از طریق جاده های 
کشور جابه جا می شود. این مسئول تصریح کرد: سالانه حدود ۱۲۸ میلیون 
مسافر در کشور جابه جا می شود که اگر جابه جایی های شخصی را هم لحاظ 
کنیم عددی بالاتر از یک میلیارد جابه جایی خواهد شد. وی با تأکید بر 
اینکه در سازمان راهداری به سمت هوشمندسازی جاده ها پیش می رویم، 
گفت: در حال حاضر دوربین های پلاک خوان هر خودرویی را که در راه ها تردد 

می کنند، پلاک خوانی می کنند.

معاون سازمان راهداری:

۹۰ درصد جابه جایی کالا و مســافر 
کشــور از طریق جاده ها انجام می شود

معاون هماهنگی امور عمرانی فرمانداری 
متروی  برای  اینکه  به  اشاره  با  تهران 
پرند همان نرخ بلیت مترو تا ایستگاه 
فرودگاه امام خمینی )ره( بدون افزایش 
خواهد بود از تایید نرخ پیشنهادی شورا 
برای بلیت متروی پرند در هیات تطبیق 

فرمانداری تهران خبر داد.
سعید بشیری در تشریح روند تأیید نرخ 
بلیت متروی پرند از سوی هیات تطبیق فرمانداری تهران، گفت: برای 
متروی ایستگاه فرودگاه امام خمینی )ره( پیشتر نرخ ۱۳ هزار و ۶۵۰ برای 
استفاده از کارت بلیت و افزایش ۱۰ درصدی برای بلیت های تک سفره 
که البته با افزایش کمتر از ۱۰ درصد یعنی ۱۵ هزار تومان، تأیید و اجرایی 
شده بود. وی افزود: برای نرخ بلیت متروی پرند نیز بر اساس پیشنهاد 
شورای اسلامی شهر تهران بدون هیچ افزایشی همین مبالغ ۱۳ هزار و 
۶۵۰ برای استفاده از کارت بلیت و ۱۵ هزار تومان برای بلیت های تک 
سفره از سوی هیات تطبیق فرمانداری تهران در جلسه روز دوشنبه ۲۷ 
آذرماه سال جاری با حضور نمایندگان دادگستری و شورای شهر تهران 
مورد تأیید قرار گرفت. به این ترتیب شهروندان می توانند با همان مبلغ 
پرداختی در ابتدای این خط یعنی ایستگاه شاهد )۱۳هزار و ۶۵۰ یا ۱۵ 

هزار تومان( تا ایستگاه پرند طی طریق کنند.

معاون فرماندار تهران اعلام کرد؛

خ بلیت متروی پرند بدون هیچ  نــر
شد تأیید  افزایشی 



سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج از 
تایید فاز دوم اجرای پروژه طراحی و 
احداث بهسازی حاشیه رودخانه کرج 
پارکرود توسط اعضای شورای اسلامی 

شهر خبر داد. 
 به گزارش دنیای هوادار؛ عمار ایزدیار 
هفتمین  و  چهل  و  یکصد  پایان  در 
شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه 
کرج  که با حضور اعضای شورای شهر، 
شهردار و مدیران شهری برگزار شد به 
جلسه  این  لایحه های  و  مصوبات 
اشاره  و اظهار داشت: شهرداری کرج 
جهت  را  لازم  اقدامات  دارد،  نظر  در 
اجرای فاز ۲ در بخشی از عرصه های 
آزاد شده حاشیه رودخانه کرج به طول 
۱۵۰۰ متر در ساحل شرقی) مقابل فاز 

کمیسیون  رئیس  دهد.  انجام  اول( 
برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر 
آنجائی که مطابق  از  اذعان کرد:  کرج 
شهرداری   ،۱۴۰۲ سال  بودجه  تباصر 
کمیسیون  از  نظر  اخذ  به  مکلف 
شهر  شورای  معماری  و  شهرسازی 
شده بود  طراحی فاز ۲ در کمیسیون 
مربوطه مطرح و پس از بحث و بررسی 
پیشنهاد شد که مسیر ارتباط محله به 
نقشه اضافه شود و محل احداث پل 
طولی از محله سرجوب لحاظ گردد و 
احداث باغچه ها با کاشت درختان به 
منفرد(  )باغچه های  تک  تک  صورت 
در طراحی در نظر گرفته شود و پس 
آراء  اتفاق  به  مشاور  نظرات  اخذ  از 
حاضرین با نامه شهرداری موافقت و 

سپس در جلسه رسمی مصوب شد. 
ایزدیار در بخش دیگری از سخنانش 
به  شهرداری  ارسالی  لایحه های  به 
شهر  شورای  فرهنگی  کمیسیون 
اشاره و  بیان کرد: شورای شهر کرج 
برنامه های  از  حمایت  راستای  در 
اختتامیه  برگزاری  با  شهر  فرهنگی 
در  که  فانوس  جشنواره  هفتمین 
راستای ترویج فرهنگ شهادت توسط 
بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
مقدس و هشتمین جشنواره ابوذر که 
توسط سازمان بسیج رسانه با رویکرد 
زمینه  ایجاد  و  رسانه ای  سواد  ارتقاء 
برگزار  خبرنگاران   بین  سالم  رقابت 
کمک  و  کرد  موافقت  شد،  خواهند 
مالی جهت برگزاری دو جشنواره  به 

اتفاق آرا حاضرین در جلسه تصویب 
شد.   سخنگوی شورای اسلامی شهر 
پرداخت  و  کمک  به  اشاره  با  کرج 
نور  راهیان  مراسم  برگزاری  هزینه 
انجام هر چه  راستای  در  یادآور شد: 
شورای  نور  راهیان  مراسم  باشکوه تر 
شهر با بودجه ای بالغ بر ۷۵۰ میلیارد 
ریال  در قالب اردوی راهیان نور مبنی 
بر تأمین هزینه ۱۵۰ دستگاه اتوبوس 
سایر  و  آموزان  دانش  اعزام  جهت 
اعضای  تصویب  به  کرج  شهر  اقشار 

شورای شهر رسید.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج؛

ح فاز دوم پروژه پارکرود تصویب شد  طر

روزنامه

ورزش66
دولت های  بدهی  پرداخت  برای  جمهور  رئیس  به  زاکانی  نامه 

»لطف اله فروزنده« معاون مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران در صفحه شخصی خود در ایکس نوشت: »شهردار تهران نامه ای به 
رئیس جمهور ارسال کرده و میزان بدهی های دولت اعلام شده و رئیس جمهور نیز به سازمان مدیریت برای تسویه بدهی ها دستورات 
لازم را صادر کرده است. تهاتر بدهی ها عمدتاً با املاک است که در این رابطه لازم است کارشناسی و ارزیابی قیمت صورت بگیرد.« شماره 1458 - پنجشنبه  30 آذر 1402

در روزی که سپاهان 
پرگلش  بردهای  به 
ادامه داد و پرسپولیس به زور استقلال خوزستان 
قعرنشین را متوقف ساخت، استقلال تهران نیز با 
۴ گل نساجی را مغلوب کرد تا کماکان صدر جدول 

آبی بماند.
به گزارش دنیای هوادار؛ آبی پوشان تهرانی به رغم زدن یک 
گل در نیمه اول، برتری خاصی بر حریف خود نداشتند و 
بازی خوبی در این نیمه ارائه نکردند، اما طوفان استقلال 
در ۲۳ دقیقه ابتدایی نیمه دوم برپا شد و ۳ گل دیگر در 

دروازه شاگردان مهدی رحمتی جای داد.
 مهم ترین نکته این برد ۴ گله، ریکاوری خوب آبی پوشان 
پس از آن همه حواشی و هجمه دربی بود، مسئله ای 
برایش  داد،  را تشخیص  آن  به خوبی  نکونام  که جواد 
از آن  برنامه ریخت و تیمش را جهت عبور  به درستی 
به سلامت  بازی  آن  تبعات  از  تا  کرد  آماده  مهم  برهه 
بگذرد؛ نکته ای که در تیم پرسپولیس، عکس آن رخ داد 
و آبی پوشان خوزستانی که اصلا حال و روز خوبی ندارند 

یقه آنان را به سختی گرفتند.
 در پس این برد استقلال تهران، اما دو نکته نباید نادیده 
گرفته شود؛ وضعیت بغرنج تیم نساجی و ایرادات فردی 
و تیمی استقلال. آبی پوشان این پیروزی شیرین را برابر 
تیمی کسب کردند که آن ها نیز حال و روز خوبی ندارند 
قبل محتمل  از  برایشان  برابر صدرنشین  در  و شکست 
بود، لیکن با همین شرایط در نیمه اول استقلال را به 

زحمت انداخته بودند و تقریبا تمام راه ها را بر آنان به 
خوبی بسته بودند و دروازه استقلال را نیز با تهدیداتی 

مواجه کردند. 
اخیر استقلال  ایرادی است که طی ۳ فصل  نکته دوم 
را رنج می دهد، هرچند در برهه هایی شدت و ضعف آن 
متغیر بوده است. برخی از این ایرادات به کمبود مهره 
مربی. قسمت  و  بازیکن  عملکرد  به  برخی  و  برمی گردد 
در  است  قرار  گویا  که  است  تیم  تقویت  نیازمند  اول 
نیم فصل اتفاق بیفتد، حال سقف بودجه این امکان را 
بدهد یا نه، بحثی دیگر است ولی قسمت دوم نیازمند 
تلاش مضاعف کادر فنی و بازیکنان است؛ هرچند برخی 
بازیکنان استقلال در حد و اندازه این تیم بازی نمی کنند، 
اما بیشتر همین ها بازیکنانی بوده اند که هنگام حضور 
در استقلال، از تیم های دیگر نیز پیشنهاداتی داشته اند، 
یا برخی از آنان سابقه حضور در تیم ملی را دارند و یا 
بوده اند؛  تأثیرگذار  نفرات  جز  خود  سابق  تیم های  در 
ضعیف  بازیکن  به عنوان  همگی  که  نبوده  اینطور  پس 
به استقلال آمده باشند. حال اینکه چرا در استقلال آن 
عملکرد بایسته را ندارند، به ظرفیت آنان و میزان آمادگی 
ذهنی شان بر می گردد. برای رفع این کمبود یا تقویت آن 
دارند و  بازیکن نقش مهمی  آمادگی، کادر فنی و خود 
ناتوانی یا ضعف یکی یا هر دو، در تداوم این نقیصه تأثیر 
داشته و دارد. حسین مرادمند را ببینید؛ در زمان ساپینتو 
به یک  بازیکن نیمکت نشین یا سکونشین تبدیل شده 
بود و کسی نیز خرده ای بر سرمربی سابق استقلال به دلیل 

نا آمادگی فنی و روحی مرادمند نمی گرفت، ولی خود این 
بازیکن فعل خواستن را با تلاش و ممارست و به دور از 
حاشیه صرف کرد و هنگامی که در فینال جام حذفی و 
بالاجبار توفیق حضور در میدان را یافت به مراتب از دوران 
ظاهر  بهتر  نیز  مجیدی  فرهاد  زمان  در  بودنش  فیکس 
به زدن گل تساوی در دقایق حساس  شد، حتی موفق 
پایانی آن دربی هم شد؛ در کل عملکرد مطلوبی داشت 
که کمتر از او دیده بودیم و همگی این ها به دلیل انگیزه 
و تلاش سالم و مضاعف وی برای بازگشت به ترکیب بود 
تا جایی که امسال او را خواستند ولی عارف غلامی که 
فصل قبل از مدافعین اصلی بود را نه! نمونه دیگر عادل 
غیر تخصصی،  در پستی  بازی  به رغم  که  است  حردانی 
در این ۲ دیدار سربلند از این آزمون بیرون آمده است. 
حردانی امروز کجا و حردانی قبل از دربی کجا؟ حال چرا 
امثال مهدی پور، نیک نفس و رضاوند همچنان در مسیر 
یکنواخت معمولی بودن سیر می کنند یا مهری کماکان 
اصول شوت زنی و تصمیم گیری در شرایط مختلف بازی 
را نمی داند، بابایی هنوز آن بازیکن مؤثر در تیم های قبلی 
خود نشده، یا سهرابیان به لحاظ فکری و ذهنی اشتباهات 
قابل ذکری مرتکب می شود که می تواند بهای سنگینی 
برای تیمش داشته باشد و رمضانی، جلالی و محمدی 
به رغم گلزنی، هنوز ضعف هایی دارند که مانع بروز  کافی 
پتانسیل آن ها شده است؟ سؤالی است که باید کادر فنی 
و خود بازیکنان به دنبال جوابش آن هم در نزد خویش 
بگردند که اگر به درستی شناخته، رفع و یا اصلاح شود 

ضعف هایی که مانع بروز کافی پتانسیل تیم شد؛

برد پرگل استقلال و ایراداتی که هنوز پابرجاست...
 

دریچه

 رئیس کمیسیون حمل و نقل ترافیک 
شورای اسلامی شهر کرج: 

 پروژه مترو با هزینه چند 
 ده هزار میلیارد تومانی

 نیاز به پیگیری مستمر دارد 
شورای  ترافیک  نقل  و  حمل  کمیسیون  رئیس   
اسلامی شهر کرج گفت: کلان پروژه مترو با هزینه 
چند ده هزار میلیارد تومانی، نیاز به برنامه ریزی و 

پیگیری جدی و مستمر دارد. 
  به گزارش دنیای هوادار؛ »حسین مهاجری« اظهار 
داشت: پروژه قطار شهری جزو مگا پروژه های شهر 
کرج می باشد و به لحاظ مالی می توان ادعا نمود 
حجم  با  پروژه ای  است.  کرج  پروژه  بزرگترین  که 
چند ده هزار میلیارد تومان هزینه جهت تکمیل آن 
قطعاً همچین پروژه ای نیاز به برنامه ریزی منسجم 

و دقیق و پایبندی به اجرای کامل آن دارد. 
را در این خصوص  اینکه نکاتی  بیان  با   مهاجری 
ذکر می کنم و انتظار رعایت کامل آنها را دارم، بیان 
کرد: ضروری است جلسات هیئت مدیره با حضور 
ناظرین شورا منظم و مستمر و هر هفته تشکیل 
گردد. پروژه با این حجم مالی و کار و نیز ضرورت 
سرعت پروژه، نیاز به تشکیل مستمر جلسات و طرح 
از  دیگری  در بخش  دارد.  وی  مربوطه  موضوعات 
سخنانش به بیان و طرح کردن مشکلات و مسائل 
پیش روی پروژه مترو در جلسات هیئت مدیره اشاره 
اولین  در  می بایست  سازمان  رئیس  افزود:  و  کرد 
فرصت مشکلات و موانع تولید را در لحظه ایجاد، به  
اعضای شورا خصوصاً ناظرین شورا در هیئت مدیره 
راستای  در  توان شورا  و  از ظرفیت  تا  دهد.  اطلاع 
رفع موانع استفاده نمود. اگر مسئولین قطار شهری 
دلائلی بابت تاخیر در پروژه بیان کنند ولی پیش از 
این  آن موضوع به اطلاع هیئت مدیره یا ناظرین 
شورا نرسیده باشد، مسموع و پذیرفته نیست.  به 
گفته رئیس کمیسیون حمل و نقل ترافیک شورای 
موانع  کنم،  می  تاکید  ؛مجددا  کرج  شهر  اسلامی 
در  و  زمان  کمترین  در  باید  حتما  پروژه  پیشرفت 
لحظه ایجاد، به هیات مدیره و ناظر شورا و ترجیحا 
کتبی اعلام شود در غیر این صورت هیچ بهانه ای به 

عنوان عقب ماندگی از پروژه پذیرفتنی نیست.

نائب رئیس شورای شهر کرج خواستار شد
شهرداری کرج تمدید دریافت 
وجوه جرائم ساختمانی بند ت 
تبصره 6 را به مناطق ابلاغ کند

نائب رئیس و رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی 
شورای اسلامی شهر کرج گفت: پیرو نامه وزارت 
به شهرداری ها  آن  ابلاغ  و  استانداری ها  به  کشور 
جرائم  وجوه  دریافت  یکماه  تمدید  خصوص  در 
ساختمان هایی که شامل بند ت تبصره 6 می باشد، 
به  خصوص  این  در  نامه ای  هیچ  کرج  شهرداری 

مناطق ابلاغ نکرده است.
در  صارم«  قهرمانی  »مریم  نیوز؛  دیوان  گزارش  به 
خصوص اجرای بند ت تبصره ۶ قانون بودجه سال 
باتوجه  داشت:  اظهار  ماده صد(  قطعی  )آرای   ۱۴۰۲
)ب(،  بند  پنج  ماده  اجرای  فرآیند  دستورالعمل  به 
شهرداری ملکف است تا پایان شهریور ۱۴۰۲ به صورت 
رسمی به مالک ابلاغ و مالک نیز طبق بند)ج( پس از 
ابلاغ مبلغ عوارض و جریمه باید حداکثر تا ۳۰ دی ماه 
عوارض و جریمه مربوطه را به حساب شهرداری واریز 
کند.وی افزود: عوارض و جرائم در اعمال  بند »ت« 
تبصره »6« قانون بودجه سال 14٠2 مشمول هیچ گونه 
تقسیط و تخفیفی نیست اما پیرو نامه وزارت کشور 
دریافت  به شهرداری ها  آن  ابلاغ  و  استانداری ها  به 
وجوه جرائم یکماه تمدید شده است. وی یادآور شد: 
در این زمینه ابلاغ دستورالعمل یادشده در راستای 
مناطق،  به  ابلاغ  بر  علاوه  و حقوق شهروندان،  حق 
توسط  گسترده  و  عمومی  اطلاع رسانی  به  نسبت 

شهرداری اقدام نشده است.

ز مستطیلس�ب

عبدالله دارابی



روزنامه

77 فرهنگ
شد اعلام  مهرزاد  توران  پیکر  تشییع  زمان 

پیکر توران مهرزاد ساعت ۱۰ صبح روز شنبه دوم دی ماه تشییع می شود. پیکر توران مهرزاد هنرمند پیشکسوت عرصه هنرهای 
نمایشی و رادیو روز شنبه دوم دی ماه از محل ساختمان ارگ تاریخی رادیو به سمت قطعه هنرمندان بهشت زهرا تشییع 

شماره 1458 - پنجشنبه  30 آذر 1402می شود. توران مهرزاد بر اثر کهولت سن در سن 93 سالگی درگذشت.

شازده 
کوچولو  

داستان  یک  کوچولو«  »شازده 
خودزندگی  اخلاقی،  تمثیلی 
تأثیرگذار  رمانی  و  معنوی  نامه ای 
است که بیش از هر کتاب دیگری 
از فرانسه به زبان های دیگر ترجمه 

شده است. 
در   1943 سال  در  که  رمان  این 
درآمد،  تحریر  رشته  به  نیویورک 
خیلی زود به پدیده ای عالمگیر در 

دنیای ادبیات تبدیل شد و عنوان »کتاب قرن« را به خود اختصاص داد. تاکنون 7 
میلیون نسخه از این کتاب به چاپ رسیده است. به تعبیری، هر سال 1٠٠ نسخه از 
این کتاب منتشر می شود. طبق آمارهایی که در سال 2٠13 منتشر شده است، گفته 

می شود این رمان به 16٠ زبان ترجمه و بیش از 5٠٠ بار تجدید چاپ شده است.

معرفی کتاب

شب یلدا
در   » یلدا  »شب  سینمایی  فیلم   
به کارگردانی »کیومرث  سال ۱۳۸۰ 
اثری  به  و  شد  ساخته  پوراحمد« 
که  شد  تبدیل  فاخر  و  ماندگار 
زوال  به  رو  و  تنهایی  غم،  نشانگر 
نام  انسان است.  زندگی یک  رفتن 
شب یلدا نیز که نشان دهنده  طولانی 
به  کاملا  است،  تنهایی  این  بودن 
درستی و به جا انتخاب شده است. 
این فیلم الهام گرفته از زندگی خود 
پوراحمد است فیلمی که او را جاودانه کرد و به گفته  خیلی ها، نقطه عطف کارنامه  
او بود. موسیقی متن و تیتراژ  این فیلم یکی از خاطره سازترین ملودی های مرتبط 
با طولانی ترین شب ایرانیان است که سینمای ایران آن را برای مخاطبانش به یادگار 

گذاشته است.

معرفی فیلم

یک روزنامه نگار و نویسنده اسپانیایی شکایتی را علیه 
»ژرار دوپاردیو« در اسپانیا تنظیم کرد و مدعی شد که 
این بازیگر نزدیک به ۳۰ سال پیش در پاریس به او 

تجاوز کرده است.
روزنامه نگار ۵۱  بازا«  دنیای هوادار؛ »روث  به گزارش 
پنجشنبه  روز  که  گفت  فرانسه  خبرگزاری  به  ساله، 
شکایت خود را به پلیس اسپانیا تسلیم کرده و گفت 
که تجاوز زمانی اتفاق افتاد که او در ۱۲ اکتبر ۱۹۹۵ 
با این بازیگر در پاریس برای مجله سینمانیا مصاحبه 
اسپانیا  در  گذشته  سال  که  قانونی  اساس  بر  کرد. 
گسترده ای  طیف  جنسی  تجاوز  اتهام  شد،  تصویب 
شامل  را  تجاوز  و  آنلاین  استفاده  سوء  از  جرائم،  از 
و  دارند  متفاوتی  مجازات های  کدام  هر  که  می شود 

محکومیت به تجاوز جنسی می تواند حداکثر ۱۵ سال 
حبس داشته باشد.

در سال ۲۰۲۱، دوپاردیو در پرونده ای که توسط شارلوت 
آرنولد بازیگر مطرح شد، متهم به تجاوز جنسی شد، 
او مدعی است در آپارتمانش در پاریس در سال ۲۰۱۸ 
در حالی که ۲۲ ساله بود مورد تجاوز قرار گرفته است. 
دوپاردیو تلاش کرد این اتهامات را رد کند اما دادگاه 
کرد  اعلام  و  کرد  تأیید  را  آنها  گذشته  سال  پاریس 
شواهد جدی و تایید شده ای در این باره وجود دارد. 
دوپاردیو در نامه ای سرگشاده که در ماه اکتبر در نشریه 
فیگارو منتشر شد، اتهامات تجاوز جنسی را رد کرد و 
نکرده ام«. بدرفتاری  زن  با یک  هرگز  »هرگز،  نوشت: 

که  اخیر  ماه  در  فرانسه  در  تلویزیونی  گزارش  یک 

شامل تصاویری از این بازیگر ۷۴ ساله بود، اتهامات 
اخلاقی علیه دوپاردیو را دوباره در کانون توجه قرار 
سینمای  در  جنسی  تبعیض  درباره  را  بحثی  و  داد 
شناخته ترین  از  دوپاردیو«  »ژرار  برانگیخت.  فرانسه 
هنرپیشه های فرانسه و جهان است که جوایز متعدد 
جهانی کسب کرده و یکی از بازی های معروف او در 
نقش کریستف کلمب در فیلم »فتح بهشت« ساخته 
سریال  در  والژان«  »ژان  همچنین  و  اسکات  ریدلی 
»بینوایان« است.  او دو جایزه سزار و یک بار جایزه 
گلدن گلوب در کارنامه سینمایی دارد و جایزه بهترین 
برای  سال ۱۹۸۵  در  ونیز  فیلم  مرد جشنواره  بازیگر 
فیلم» پلیس« از دیگر جوایز معتبر این بازیگر باسابقه 

است که حدود ۱۷۰ فیلم در کارنامه دارد.

شکایتجدیدعلیهبازیگرمعروفسینما
بهاتهامتجاوزجنسیانجامشد؛

داستانجلد

 

رویداد

با حضور رئیس جمهور؛
 سند ملی موسیقی تصویب

 نهایی شد
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی در تشریح تازه 
ترین مصوبات شورا که به ریاست حجت الاسلام 
از  شد،  برگزار  کشورمان  جمهور  رئیس  رئیسی 

تصویب نهایی سند ملی موسیقی کشور خبر داد.
حجت الاسلام و المسلمین عبدالحسین خسروپناه 
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی گفت: در جلسه 
امروز سند ملی موسیقی تصویب نهایی شد، این 
سند یکی از اسناد مهمی بود که سال ها در شورا 
مانده و پیرامونش بحث های مختلف شده بود، نظر 
شده  اخذ  این باره  در  فقها  و  رهبری  معظم  مقام 
بود که در نهایت پس از جلسات متعدد در شورای 
معین به تصویب نهایی در شورای عالی رسید. این 
در حالی است خانه موسیقی و هنرمندان این رشته 

در تدوین این سند نقش مؤثری داشتند.

اجراهای نوفل لوشاتو یکشنبه ها 
برای دانشجویان نیم بها شد

تماشای نمایش های عمارت نوفل لوشاتو روزهای 
یکشنبه برای همه دانشجویان نیم بها است.

اشاره  با  لوشاتو  نوفل  عمارت  مدیر  نامو«ر  »داود 
به لزوم حمایت بخش خصوصی از تماشاگران و 
علاقه مندان به هنرهای نمایشی گفت: دانشجویان 
می توانند روزهای یکشنبه با ارائه کارت دانشجویی 
تحفیف  درصد   ۵۰ با  تیوال،  سایت  به  مراجعه  و 

بلیت نمایش مورد علاقه خود را تهیه کنند.
نمایش های »بازگشت افتخارآمیز مردان جنگ« 
به کارگردانی آرش دادگر، »اعتراف ها و دروغ ها« 
به  »بلیت«  محسنی،  پیمان  کارگردانی  به 
کارگردانی نیما ذاکر و »سگ گرافی« به کارگردانی 
نوفل لوشاتو  عمارت  در  روزها  این  حبیبی  علی 

روی صحنه است.

»مکبث« مهمان تماشاخانه ماه 
حوزه هنری می شود

نمایش »مکبث« به نویسندگی ویلیام شکسپیر و 
کارگردانی عباس رثایی از ۴ دی ساعت ۱۸:۳۰ در 

تماشاخانه ماه حوزه هنری روی صحنه می رود.
نمایشنامه »مکبث« یکی از آثار جاودان و محبوب 
بازیگری  تراژدی ویلیام شکسپیر به کارگردانی و 
از  هنری  حوزه  ماه  تماشاخانه  در  رثایی  عباس 
۴ دی  ساعت ۱۸:۳۰ روی صحنه می رود.نمایش 
»مکبث« کوتاه ترین تراژدی شکسپیر است که بنا 
 ۱۶۰۶ و   ۱۵۹۹ سال های  بین  بسیاری  اعتقاد  به 
میلادی نوشته  شده است. علاقه مندان برای تهیه 
بلیت و دیدن این اثر نمایشی می توانند به سایت 

تیوال مراجعه کنند.

برای حضور در فیلم »پرویزخان«؛
سعید پورصمیمی بازیگر نقش 

پرویز دهداری شد
سعید پورصمیمی بازیگر تئاتر، سینما و تلویزیون 
در فیلم سینمایی »پرویزخان« به کارگردانی علی 
ثقفی ایفاگر نقش مرحوم پرویز دهداری سرمربی 

اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان خواهد بود.
فیلمبرداری فیلم سینمایی »پرویزخان« به نویسندگی 
و کارگردانی علی ثقفی و تهیه کنندگی عطا پناهی 
با حضور سعید پورصمیمی در نقش پرویز دهداری 
در تهران ادامه دارد.این فیلم سینمایی که محصول 
پرویز  درباره  است  اوج  رسانه ای  هنری  سازمان 
دهداری یکی از متفاوت ترین مربیان تیم ملی فوتبال 
را  خود  فیلمبرداری  پایانی  روزهای  که  است  ایران 
می گذراند.»پرویز خان« اولین ساخته سینمایی علی 

ثقفی است که به زودی آماده نمایش خواهد شد.

دستی  و صنایع  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل  مدیر 
موزه  بنای  مقاوم سازی  و  احیا  لزوم  به  اشاره  با  البرز 
جانورشناسی کرج واقع در دانشکدگان کشاورزی و منابع 
اقدامات  زمینه  این  در  گفت:  تهران  دانشگاه  طبیعی 
منابع  و  کشاورزی  دانشکدگان  رئیس  توسط  خوبی 
طبیعی دانشگاه تهران برای تامین اعتبارات مورد نیاز در 

سفر ریاست جمهوری  انجام شده است.
به گزارش دنیای هوادار؛ »رحیم خاکی« با اشاره به بازدید 
اخیر از این دانشکده، ارزش بناهای تاریخی این محوطه 
را که مربوط به چهار دوره مختلف تاریخی هستند، بسیار 
بالا عنوان کرد و گفت: بنای موزه جانورشناسی بیش از 
۱۰۰ سال قدمت دارد و از بناهای اولیه ای است که در این 

دانشکده احداث شده است.
 درخواست ۱۰۵ میلیارد تومان اعبتارات 

در سفر ریاست جمهوری
رئیس دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه 
تهران با اشاره به اینکه در سفر ریاست جمهوری درخواست 
۱۰۵ میلیارد تومان اعتبار برای مقاوم سازی بنای موزه 
جانورشناسی ارائه شده است، گفت: موزه جانورشناسی 
به عنوان اولین ساختمان دانشکده کشاورزی کشور در 
سال ۱۲۷۹ ساخته شده و در سال ۱۳۰۸ تبدیل به موزه 

شد. »سید محمدعلی ابراهیم زاده موسوی« با بیان اینکه 
اساتید برجسته جانورشناسی کشور با امکانات آن دوره 
جانوران موجود این موزه را از سراسر دنیا جمع آوری 
سراسر  از  تنها  نه  دانشجویان  اکنون  افزود:  اند،  کرده 
ایران بلکه از دیگر کشورها به بازدید از مجموعه موزه 

دانشکدگان  رئیس  گفته  به  پردازند.  می  جانورشناسی 
کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران با بررسی های 
به عمل آمده از حوزه مهندسی دانشگاه و میراث فرهنگی 
بازدیدهای دسته جمعی از این ساختمان توصیه نمی 

شود و باید این مکان را احیا و ابقا کنیم.

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز: 

 ساختمان موزه جانورشناسی کرج 
بعد از یک قرن نیازمند مقاوم سازی است
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